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PROCÉS DE PARTICIPACIÓ. TRANSFORMACIÓ URBANÍSTICA DEL CARRER PINTOR 

ALZAMORA / CAMP DE LA DAMM 

 

ACTA DE LA SESSIÓ DE PRESENTACIÓ DE RESULTATS 

Data: 2 de desembre de 2021 

Lloc: Presencial, a La Bòbila (Plaça Sóller, 1) 

Horari  18:00 a 19:30h 

 

ENTITATS I PERSONES ASSISTENTS 

Esther Flaquer. Consellera del barri de Porta. 

Blanca Català. Direcció de Serveis a les Persones i al Territori de Nou Barris. 

Marc Rojas. Tècnic. EDAS, SL. 

AVV Porta 

 

Total d’assistents: 10 persones 

 

ORDRE DEL DIA  

─ Presentació institucional 

─ Presentació dels resultats del procés participatiu 

─ Presentació de la fase de priorització i concreció 

 

ACTA  

Esther Flaquer, Consellera del barri de Porta, dóna la benvinguda a les persones assistents i 

explica que al finalitzar la sessió presentarà algunes dades sobre mobilitat i estacionament del 

barri, com es va comprometre en la sessió del 18 de novembre. 

 

Marc Rojas, de l’equip de participació, presenta els resultats del procés participatiu, explicant 

quants participants hi ha hagut, el total de propostes, i quines han estat les propostes, 

agrupades per àmbits temàtics. Es pot consultar la presentació al següent enllaç: https://ajbcn-

decidim-barcelona.s3.amazonaws.com/decidim-

barcelona/uploads/decidim/attachment/file/12692/Presentaci%C3%B3_resultats_proc%C3%A9

s_Pintor_Alzamora_Damm_CB_Porta.pdf  

 

Després de presentar les propostes, el tècnic de participació pregunta a les persones 

participants a la sessió si alguna de les seves propostes no ha estat reflectida en el resum. 

 

Una de les participants assenyala que va proposar fer un centre social, cultural i esportiu per a 

persones amb discapacitat i/o dependència. Marc Rojas torna enrere en la presentació i mostra 

com aquesta proposta sí ha estat recollida i es té en compte.  

 

El tècnic de participació explica que hi ha dues propostes que ja s’incorporen al present mandat 

municipal: primer, la rehabilitació de Can Valent, ja que entra dins del projecte guanyador de 

Pressupostos Participatius del parc agrari urbà; i segon, implementar l’Àrea Verda 

d’aparcament, durant l’any 2022.  

 

Esther Flaquer presenta les dades de mobilitat i estacionament del barri de Porta, un document 

que han elaborat els serveis tècnics de mobilitat del Districte. La Consellera facilita informació 

sobre el nombre de places disponibles actualment, la pressió d’aparcament, i com la 
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implementació de l’Àrea Verda millorarà la situació actual pels veïns i veïnes residents a Porta. 

Algunes de les persones participants es mostren escèptiques sobre la capacitat de l’Àrea Verda 

per alleugerar la pressió actual d’estacionament, i assenyalen que el problema és que hi ha 

massa cotxes al barri, i poca superfície d’aparcament, qüestió que s’agreujarà amb la retirada 

del solar de Pintor Alzamora. La Consellera es compromet a portar aquest tema al proper 

Consell de Barri i, si cal, fer una sessió monogràfica.  

 

Marc Rojas explica com es desenvoluparà la fase de priorització i concreció, indicant que la 

següent trobada es realitzarà el 25 de gener, a les 18:00h, a La Bòbila, on se presentarà la 

proposta tècnica i hi haurà un torn de paraules per resoldre dubtes.  

 

S’obre un torn de preguntes: 

 

Intervenció Resposta 

Veí:  

 La proposta que es presenti el dia 25 
de gener estarà tancada? 

 Qui decidirà, d’aquelles propostes 
que són viables, quines 
s’executaran? 

Marc Rojas: No, la proposta que es 
presentarà el dia 25 de gener serà una 
proposta, que serà valorada pels veïns i 
veïnes. Estarà oberta a modificacions i 
millores. 
 
Aquestes sessions de priorització i concreció 
es portaran a terme perquè el veïnat pugui 
assenyalar quines propostes consideren més 
importants i com hauria de ser aquest àmbit, 
però la decisió final serà tècnica i política.  

Veí: La peça de Pintor Alzamora ha de ser 
zona verda? No poden ser equipaments? 

Marc Rojas: La qualificació urbanística actual 
de la peça de Pintor Alzamora és zona verda. 
Es pot modificar el planejament actual a 
través d’una Modificació del Pla General 
Metropolità (MPGM), però és un procés 
urbanístic llarg en el temps i que suposa una 
sèrie de reptes, el més rellevant és que tota 
zona modificada ha de poder intercanviar-se 
per una peça urbanística en condicions 
similars, és a dir, si la peça de Pintor 
Alzamora es volgués canviar a equipaments, 
s’hauria de trobar un espai proper i similar 
que estigui qualificat com equipament i 
intercanviar la qualificació del sòl. L’equip de 
participació ha recollit totes les propostes que 
s’han fet durant el procés participatiu i ho 
transmetrà al Districte, que és qui ha de 
decidir. 

Veïna: Demana que, en el cas que es faci 
habitatge social, no es creï un gueto.  

Esther Flaquer: No es pretén fer un gueto. 
Encara està per decidir quin tipus d’habitatge 
públic es farà, pot ser una combinació de 
diferents tipologies (habitatge per a joves, per 
a persones amb discapacitat, d’emergència 
social...). 
 
La política d’habitatge que s’està promovent 
des de l’Ajuntament és evitar fer guetos, i per 
això s’estan construint promocions i adquirint 
habitatges a diferents barris i diferents 
Districtes de la ciutat.  

  

Sense més intervencions, es dona per tancada la sessió.  


